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Greendustry
In de verzamelmail van week 18 zat een 
interessante brief van Greendustry over het 
vergroenen van bedrijventerreinen. Zij geven 
gratis advies en maken ontwerpen die aansluiten
op de wensen van de gemeente. Ze bieden de 
gemeente aan om hierover in gesprek te gaan. 
De SGP fractie vindt het een goed voorstel en 
zou graag zien dat we van de gelegenheid 
gebruik maken om Woudenberg verder te 
vergroenen. Onze vraag is of het college 
voornemens is om van het aanbod van 
Greendustry gebruik te maken?

H. van 
Veldhuizen, SGP

De huidige inrichting van met name het 
bedrijventerrein Parallelweg is gebaseerd op
een visie uit de periode rond 2005. Waarbij 
bewust gekozen is voor groen rond het 
bedrijventerrein en geen openbaar groen in 
het terrein, met daarbij het uitgangspunt 
dat bedrijven zelf verantwoordelijk zijn voor 
het groen op eigen terrein. In kader van de 
klimaatadaptatie en verduurzaming wordt 
inmiddels ingezet op aanpassingen.
De bedrijventerreinen Parallelweg en Klein 
Landaas zijn volledig uitgegeven en privaat 
eigendom. In gesprekken met ondernemers 
op de desbetreffende bedrijventerreinen is 
klimaatadaptatie en verduurzaming ook 
onderdeel van gesprek. In de verkenning 
van de herontwikkeling Parallelweg Oost is 
verduurzaming nadrukkelijk een 
aandachtspunt. Daarnaast hebben wij 
recent het symposium verduurzaming 
bedrijventerreinen gevolgd en daaruit blijkt 
dat prioriteit voor bedrijven en 
verduurzaming ligt bij maatregelen in het 
kader van de netcongestie. Hierin kan 
vergroening kan dan meegenomen worden, 
als onderdeel van het totaal. Zodoende 
zullen wij niet voornemend zijn om gebruik 
te maken van de werkzaamheden van 
Greendustry.

Wethouder De Kruif | J. Heijenga

Speelruimteplan
De CU kwam ter ore dat in de Wijk het Zeeland 
nog een actie wordt uitgevoerd vanuit het 

G. van der 
Linden, CU

1. Het speelruimteplan is voor de 
wijken Nieuwoord (2018), De Grift (2019), 
Laanzicht (2020) en Nico Bergsteijn (2022) 
reeds uitgevoerd. Dit jaar zal de 

Wethouder Molenaar | F. Stuyfzand
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speelruimteplan 2016 en mogelijk tot 
aanpassingen leidt van de speelplaatsen.
De CU heeft hierover de volgende vragen:
1. Hoe staat het met de uitvoering van het 

speelruimteplan 2016 in Woudenberg?
2. Het speelruimteplan 2016 wordt uitgevoerd 

vanuit de kaders aantal kinderen en 
leeftijdsopbouw per buurt, analyse kwaliteit 
van speelplekken (passen toestellen bij 
elkaar, zijn er toestellen gedateerd), ligging 
van plekken gecombineerd met doelgroep 
en gebruik, is de plek noodzakelijk c.q. zijn 
er voldoende voorzieningen in de buurt. De 
planning was om dit plan in 2020 te hebben 
uitgevoerd. In hoeverre sluit de uitvoering in 
Woudenberg nu nog aan bij de destijds 
gemaakte analyse?

3. De CU vindt het belangrijk dat er in de 
openbare ruimte voldoende speelruimte is 
en staat ook achter de 
beleidsuitgangspunten in het 
speelruimteplan 2016. Tot wanneer loopt dit 
plan of dient het te worden geactualiseerd?

4. Zijn er voldoende financiële middelen 
begroot om de huidige kwaliteit van de 
speelruimten te waarborgen?

speellocatie Berkenlaan (voorbereid in 
2021) in Het Groene Woud nog worden 
uitgevoerd na voltooiing van de kerk. De 
laatste wijk ’t Zeeland wordt dit jaar (2023) 
nog opgepakt.
2. Het speelruimteplan is ondanks 
vertraging in de uitvoering nog steeds 
voldoende actueel voor de herinrichting en 
aanpassingen van de speellocaties in de 
wijk. Middels enquêtes en een 
ontwerpmiddag wordt de nadere 
speelbehoefte per wijk bij de bewoners 
opgehaald en deze worden dan ook 
meegenomen in herinrichtingsplannen van 
de speellocaties.
3. Het speelruimteplan is nog steeds 
voldoende actueel om als basis te dienen 
voor de herinrichting en aanpassingen van 
de speellocaties in de wijken. De laatste 
wijk ’t Zeeland wordt dit jaar nog opgepakt.
4. Er zijn voldoende financiële 
middelen om de uitvoering van het 
speelruimteplan dit jaar af te ronden.

Armoede
https://www.nrc.nl/nieuws/2023/02/28/al-jaren-
in-armoede-door-een-fout-van-de-overheid-
a4158294

In het NRC stond een artikel over de een 
systeemfout: duizenden mensen leven al jaren in
armoede door een fout van de overheid. Door 
een verkeerde berekening van de 

M. Hardeman, 
CDA

1. Ja

2. Ja. Er zijn twee gevallen waar dit van 
toepassing is. Bij één huishouden is er geen 
recht op toeslagen omdat er sprake is van 
meerderjarige inwonende kinderen met een 
belastbaar inkomen. Dit huishouden loopt 
dus geen toeslagen mis. Bij het andere 
geval bestaat er mogelijk een verschil 

Wethouder Van de Graaf | P. van Zoeren
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Belastingdienst moeten veel mensen ten 
onrechte grote bedragen terugbetalen waardoor 
ze onder het bestaansminimum zakken en in 
financiële problemen komen.  Veel gedupeerden 
zijn afhankelijk geworden van voedselbanken en 
kunnen nauwelijks rondkomen. Ondanks de 
belofte van de overheid om het probleem op te 
lossen, wachten veel mensen nog steeds op 
compensatie.

Vragen
1. Bent u op de hoogte van dit geschetste 

probleem?
2. Zijn er in Woudenberg ook voorbeelden die 

hiermee te maken hebben en zo ja bent u 
met hen in gesprek?

3. Op welke wijze kunnen we deze inwoners 
helpen?

tussen de ontvangen toeslagen in 2022 en 
hetgeen zij recht op zouden hebben als zij 
deze systematische fout niet voor had 
gedaan. Momenteel wordt uitgezocht of er 
daadwerkelijk een verschil is en de 
eventuele hoogte hiervan. Indien er een 
verschil in zit gaan we in gesprek met hen.

3. Compensatie voor misgelopen toeslagen 
is complex. Er moet uitgezocht worden 
hoeveel toeslagen de mensen hebben 
misgelopen over de periode dat dit speelt. 
Daarbij moet worden gekeken of iemands 
werk-  en woonsituatie, en 
gezinssamenstelling is veranderd in de 
desbetreffende periode om te beoordelen 
welk effect dit heeft gehad op de 
verschillende toeslagen. Dit wordt 
momenteel uitgezocht. Indien er een 
verschil bestaat kijken we naar de mogelijke 
oplossingen. Dit doen we in samenspraak 
met andere gemeenten om te voorkomen 
dat een mogelijke compensatie een negatief 
effect heeft op andere regelingen waardoor 
mensen alsnog een lager netto inkomen 
(incl. toeslagen) ontvangen.  De Minister 
heeft aangekondigd dat er voor 1 juni 2023 
een werkinstructie komt. We wachten deze 
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werkinstructie af.

Terugdraaien bezuinigingen (stelpost 
€150.000).
Wij krijgen signalen dat organisaties die hiermee
te maken hebben tot op heden nog geen 
duidelijkheid hebben gekregen over de gevolgen
van deze besluitvorming.
1. Herkent u deze signalen?
2. Zo ja, wat is de reden dat dit nog niet 

duidelijk is geworden?
3. Kunt u ons per voorstel een update geven 

van de informatie die verstrekt is aan 
organisaties

(zie raadsvoorstel bij de RV van 23 februari 
2023).

H. van de 
Wetering, PVDA-
GL

1. De sportverenigingen en de 
sportbeheerstichtingen hebben nog 
geen formele melding gehad dat de 
bezuinigingen gedeeltelijk worden 
teruggedraaid. Met de 
sportverenigingen zijn er wel informele 
contacten geweest. Ten aanzien van de 
andere bezuinigingen die worden 
teruggedraaid zijn de betrokkenen op 
de hoogte (zoals de Bibliotheek en de 
programmacoördinator) of zijn de 
budgetten verhoogd (bijvoorbeeld 
IBOR).

2. De bezuinigingen op de gelden voor de 
sportverenigingen en 
sportbeheerstichtingen hebben 
betrekking op 2024 en verder. Conform 
de reguliere cyclus starten vanaf mei de
subsidiegesprekken. Er is voor gekozen 
om deze informatie mee te nemen in de
subsidiegesprekken en indien van 
toepassing ook de te maken 
prestatieafspraken.

3. Conform de toezegging van Wethouder 
Molenaar tijdens de behandeling in de 
raadscommissie van 23 februari 2023 
wordt u via de reguliere P&C-cyclus 
geïnformeerd over de wijze waarop de 
verschillende onderdelen (financieel) 
verwerkt worden en de 
prestatieafspraken.

Wethouder Molenaar | Z. van den Boogaard
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Chipplicht voor katten
In januari werd bekend dat het kabinet de 
chipplicht voor katten wil invoeren. Door het 
chippen en registreren van huiskatten kunnen 
katten, die de weg zijn kwijtgeraakt, herenigd 
worden met hun eigenaar. Hiermee kan 
dierenleed en verdriet bij de eigenaar 
voorkomen worden. Jaarlijks vangen de 
dierenopvangcentra van de Dierenbescherming 
ruim 6500 verdwaalde huiskatten op. Helaas kan
slechts 17% herenigd worden met hun baas. 
Voor honden, waarvoor een chipplicht reeds is 
ingevoerd, is dit maar liefst 93%. Hieruit blijkt 
dat chippen écht effectief is.
1. Hoeveel katten vangt de gemeente 

Woudenberg op?
2. Hoeveel katten worden herenigd met hun 

baas?
3. Wat gebeurt er met de katten die niet 

herenigd worden met hun baas?
4. Bent u voornemens te communiceren over 

het chippen van katten zodat dierenleed en 
verdriet bij de eigenaar voorkomen kunnen 
worden?

S. Den herder, 
GBW en J. Wams, 
PVDA-GL

1. De Dierenambulance Woudenberg heeft 
in het jaar 2022 in het totaal 58 katten 
opgehaald, waarvan 10 stuks een 
identificatie chip hadden.

2.
 26 katten konden herenigd worden met 

hun eigenaar via de identificatiechip of 
via sociale media (o.a. Facebook).

 13 katten, die zijn aangereden en 
overleden, hadden geen 
identificatiechip, en is geen eigenaar van
teruggevonden.

 12 katten zijn naar het asiel Dieren 
Tehuis Zeist gebracht, omdat de 
Dierenambulance deze niet konden 
herenigen met hun eigenaar.

 7 katten heeft de Dierenambulance een 
z.g.n. belbandje omgedaan, met de 
vraag aan de eigenaar om contact met 
hen op te nemen zodat zij kunnen 
kortsluiten betreffende de situatie van 
de kat. Deze 7 katten hadden geen 
identificatiechip, helaas heeft het 
omdoen van de belbandjes geen 
resultaat opgeleverd.

3. De katten die niet herenigd worden met 
hun baas gaan naar asiel Dieren Tehuis 

Burgemeester Jansen | T. Jonathans
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Zeist, daar blijven ze dan minimaal 14 
dagen i.v.m. de zorgplicht voor 
huisdieren die de gemeente wettelijk 
heeft. Na 14 dagen probeert het asiel 
een nieuwe eigenaar te vinden. De 
Dierenambulance geeft deze katten op 
bij Stichting Amivedi met een foto van 
de kat. De foto wordt op hun website 
geplaatst met gegevens betreffende de 
vindplaats. De eigenaar kan zich dan 
melden en de kat ophalen bij het asiel. 
Overleden katten waarvan de eigenaar 
niet bekend is, worden eveneens bij 
Amivedi opgegeven met foto en 
vindplaats, echter wordt de foto niet 
gepubliceerd op de website maar is wel 
opvraagbaar bij Amivedi als een 
eventuele eigenaar zich daar kenbaar 
maakt.

4. Communiceren over het chippen doet de
Dierenambulance altijd met eigenaren 
als zij een dier terug brengen en het 
geen chip heeft of een verkeerd 
geregistreerde chip, wat regelmatig 
voorkomt. Ook communiceren zij over 
het chippen van katten via hun sociale 
media kanalen. De gemeente kan deze 
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berichten vervolgens delen op haar 
eigen kanalen. Daarnaast vertelt de 
Dierenambulance tijdens spreekbeurten 
op scholen en evenementen meer over 
het chippen van katten. Stichting 
Dierenlot geeft een cursus om te leren 
chippen. Deze cursus mogen vrijwilligers 
op eigen naam volgen als zij dit willen, 
echter niet op naam van de 
Dierenambulance, omdat dit een 
commerciële activiteit is. Zij, die de 
cursus met goed gevolg hebben 
afgerond, kunnen zich laten registreren 
als erkend chipper en worden dan 
ingeschreven in het landelijk register. Dit
gaat dus buiten het werk van de 
Dierenambulance om. De 
Dierenambulance is er overigens wel 
heel erg voor dat de chipplicht voor 
katten wettelijk wordt ingevoerd, dat zal 
hen veel werk uit handen nemen en 
onnodig verdriet voor eigenaren die hun 
kat nooit meer terug zien sterk 
verminderen. Echter, de chipplicht is 
mooi maar de registratie moet dan ook 
wel goed geregeld worden en daar 
ontbreekt het nogal eens aan volgens de
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Dierenambulance.

Digitaal Opkopers Register

Er is een registratieplicht, het Digitaal Opkopers 
Register (DOR), in het leven geroepen om heling 
en witwassen tegen te gaan. Dat betekent dat 
opkopers alle spullen die ze binnenkrijgen 
moeten registreren, en dat de mensen die het 
komen brengen zich moeten legitimeren. Deze 
registratieplicht heeft ook gevolgen voor 
kringloopwinkels. Die zijn daar niet blij.

Hiermee worden onmogelijke eisen gesteld aan 
de kringloopwinkels waardoor de kringloop om 
zeep wordt geholpen en de circulaire economie 
uit beeld raakt.
.
Ook in Woudenberg hebben wij kringloopwinkels.
De branchevereniging Keurmerk Kringloop 
Nederland is in overleg met het ministerie van 
Veiligheid en Justitie.  Er lijkt nu een voornemen 
te zijn om de wetgeving aan te passen en te 
kiezen voor een zeer beperkte registratieplicht 
voor leden van de BKN. Als GBW-fractie hebben 
wij een aantal vragen:
1. Is de gemeente voornemens om te gaan 

handhaven op basis van de huidige strenge 
regels? GBW maakt zich hierover zorgen 
omdat in een bericht in de Woudenberger 
van 22 april,  een woordvoerder van de 
gemeente laat weten, hier in samenwerking 
met de politie signaal gericht op te gaan 
handhaven.

P. van Schaik, 
GBW

1. We zullen waarnodg handhaven 
zoals de wet dat voorschrijft. IHKV 
signaal gericht handhaven gaan wij 
er als gemeente vanuit dat wanneer 
politie en/of  handhaving signalen 
ontvangen van het opzettelijk 
verhandelen van gestolen goederen 
dat er dan handhavend word 
opgetreden. Verder is het onze 
intentie om wanneer een 
ondernemer van een kringloop 
winkel in onze gemeente het volgens
de wet goed wil doen we daar vooral
ondersteunend en behulpzaam in 
zullen zijn.

2. Daar waar er vragen zijn of dat men 
er qua werkwijze niet uitkomt zullen 
we vooral ondersteunend zijn. Als er 
signalen zijn van opzettelijk niet 
handelen in de geest van deze 
wetgeving zal er gehandhaafd 
worden. Vanuit rijksoverheid en het 
CCV zijn er ondersteunende 
documenten en stappenplannen 
beschikbaar om betreffende winkels 
bewust te maken van het waarom 
en op weg te helpen hoe registratie 

Burgemeester Jansen| D. Knuist
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2. Is de gemeente bereid te wachten op 
aangepaste, soepelere wetgeving en nu al te
handelen in de geest van deze aanpassing?

3. Zijn de in Woudenberg gevestigde 
kringloopwinkels allemaal aangesloten bij de
BKN? De soepelere registratieplicht gaat 
mogelijk alleen gelden voor BKN-leden.

4. Heeft de gemeente al contact gehad met de 
in Woudenberg gevestigde kringloopwinkels 
over deze nieuwe maatregel en zijn er 
afspraken gemaakt met de 
kringloopwinkels? Zo ja, wat is er 
afgesproken? Zo nee, gaat de gemeente nog
on overleg met de kringloopwinkels?

werkt.
3. Geen van de huidige kringloop 

winkels in Woudenberg is 
aangesloten bij het BKN. Het betreft 
de volgende winkels:

 Kringloopwinkel 
Woudenberg
Stationsweg Oost 194b

 Dorcas Woudenberg
Maarsbergseweg 25

Het loont dus als deze nieuwe regel er komt 
om aan te sluiten bij de branchbereniging.

4. Er is vanuit de gemeente geen 
contact geweest met de 
kringloopwinkels, ook hebben ze zelf
nog geen contact gezocht met ons. 
Uiteraard zijn we bereid het gesprek 
aan te gaan en te helpen waar nodig.

Agrariërs

GBW ziet een aantal boeren die de beweging naar
het meer biologisch en diervriendelijk boeren 
maken.  Zij doen dit in de overtuiging dat dit 
beter is voor dier, natuur en milieu.

S. den Herder, 
GBW

Het is lastig om exact antwoord te geven op
veel van deze vragen en dat heeft er mee te
maken dat onderdelen als biologisch boeren
en keurmerken als Beter leven, Beter voor 
natuur & boer en PlanetProof niet door ons 
als gemeente geregisterd worden. 

Wethouder Molenaar | K. Kuperus
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GBW heeft hier de volgende vragen over:
1. Hoeveel boeren bedrijven zijn actief in 

Woudenberg?
2. Kunt u aangeven hoeveel biologische boeren 

Woudenberg heeft?
3. Kunt u aangeven hoeveel Beter leven 

keurmerk boeren Woudenberg heeft?
4. Kunt u aangeven hoeveel boeren er aan 

landschapsverbetering doen, zoals het 
aanleggen van kikkerpoelen, bloemrijke 
stroken, weidemengsels, houtwallen etc.?

5. Hoeveel bedrijven zijn hiermee vanaf 2020 
mee aan de slag gegaan?

6. Kunt u dit specificeren in landbouw, koeien, 
kalveren, varkens, geiten en kippen?

7. Kunt u aangeven hoeveel minder stikstof de 
boerengemeenschap uitstoot sinds 2020 op 
basis van meer biologische boeren en 
diervriendelijke boeren sinds 2020?

8. Hoeveel boeren zijn geïnteresseerd in 
biologisch, dier en natuurvriendelijk boeren in
Woudenberg?

9. Wat doet u om deze boeren te helpen?
10. Heeft u ook best practice die u gebruikt om 

andere boeren te inspireren?
11. Is het niet zinvol om weer een gesprek aan te 

gaan met alle boeren zoals het college heeft 
gedaan kort na de eerste protestacties van de
boeren?

Bijvoorbeeld het keurmerk beter leven is 
een keurmerk van de dierenbescherming. 
Van belang voor consument en producent, 
maar geen onderdeel van 
milieuvergunningen of meldingen.

Ook is het mogelijk dat bedrijven voor een 
bepaald diertype voldoet aan de 
uitgangspunt van biologisch boeren, maar 
voor een ander deel van het bedrijf kiest 
voor een andere werkwijze. Dan is niet 
duidelijk of sprake is van een biologisch 
bedrijf of niet.

De onderstaande antwoorden zijn dan ook 
het zakelijke antwoord op uw vraag.

Het feit dat wij als gemeente bepaalde 
gegevens niet hebben en/of zelf niet 
registeren betekent niet dat het niet aan de 
orde is in Woudenberg. Integendeel, wij 
weten dat verschillende bedrijven deels 
biologisch boeren, dat veel bedrijven het 
Keurmerk Beter leven dragen, dat diverse 
bedrijven onderdeel zijn van Vallei Boer 
bewust. Maar ook dat de afgelopen 30 jaar 
het belang van houtwallen, historische 
erfinrichting, laanbeplantingen etc. door 
veel bedrijven ingezien is en ook toegepast. 
Een rondje fietsen door het buitengebied 
maakt dat zichtbaarder dan feitelijke cijfers.

1.Ca. 85.

2. Nee, hier hebben wij geen inzicht in want 
dat wordt door ons niet apart geregistreerd.
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3 Ook dit wordt niet bij de gemeente 
geregistreerd het betreft een keurmerk van 
de dierenbescherming. Dit is geen 
toetsingsgrond, dus geen registratie bij een 
milieuvergunning of melding.

4 Hier zijn geen concrete overzichten van, in
de bewustwording heeft in het verleden de 
landschapscoördinator een belangrijke rol 
gespeelt, maar ook de subsidie-
mogelijkheden van o.a. de provincie. Als 
gemeente zijn wij dan meer de verbinding, 
dan dat wij betrokken zijn (en dus 
registeren) waar landschapsverbetering 
wordt toegepast.

5 Zie 4.

6 Daar zijn geen lokale cijfers van, het is 
ook de vraag of enkel biologisch en 
diervriendelijk boeren effect heeft op de 
stikstof uitstoot, dat hangt van meer en 
vooral ook andere factoren af.

7 Vrijwel alle toekomstgerichte boeren 
verkennen de mogelijkheden en 
aandachtspunten van de landbouwtransitie 
en bezien wat het beste past.

8 Op dit vlak vragen de boeren geen 
inhoudelijke hulp van de gemeente, maar 
zoekt men de ondersteuning en kennis in 
het eigen netwerk, waarbij het netwerk in 
Food Valley met de Wageningen universiteit
en divers andere onderzoeks- en 
opleidingen instituten heel belangrijk is. Als 
gemeente hebben we binnen de lokale en 
provinciale regels wel een positieve insteek 
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op het wijzigen en soms vergroten van een 
agrarisch bouwblok ten behoeve van 
bijvoorbeeld dierenwelzijn.

9 Zie 9.

10 Het gesprek met de boeren is niet 
beperkt tot dat overleg. De wethouder 
spreekt elk kwartaal met de LTO- 
vertegenwoordiging en onlangs is dat 
gesprek verbreed met een benen op 
tafelgesprek met een afvaardiging agrariërs
die betrokken zijn bij andere agrarische 
verbanden en bewust ook met recent 
gestarte boeren. Daarin is met name aan de
orde geweest, op welke wijze de gemeente 
een rol kan spelen in de transitie van de 
landbouw, welke voor een deel wacht op de 
gebiedsprocessen en het landelijke 
landbouwakkoord. De wethouder bezoekt 
de komende maanden diverse bedrijven om
te horen wat er speelt.

11 Wij weten overigens ook dat u als 
raadsleden (net als alle andere burgers) 
welkom bent bij diverse boeren om een 
kijkje te nemen op het bedrijf en te zien wat
een toekomstgericht eigentijds agrarisch 
bedrijf inhoudt.

Brief aan de provincie
GBW vindt dat u een goed initiatief toont door 
een brief aan de provincie te sturen met een 
inspirerende tekst voor het coalitieakkoord 
(ingekomen stuk 5). Deze brief gaat met name 
over woningbouw en infrastructuur.

1. Waarom heeft het college ervoor gekozen om
zich te beperken tot de genoemde 

S. den Herder, 
GBW

1 en 2 De verschillende thema’s die van 
belang zijn voor de gemeenten in de regio 
Amersfoort zijn eerder in een gezamenlijk 
bericht al gedeeld met de partijen in de 
provincie. Wij vonden het gepast om de 
nieuwe statenleden te feliciteren en daarbij 
de punten te benadrukken die essentieel 
zijn voor de toekomst van een Vitaal 
Woudenberg en waar de provincie in haar 

Wethouder Molenaar | K. Kuperus
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onderwerpen in de brief?
2. Waarom niet breder getrokken?

GBW ziet graag dat niet alleen de economische 
kant van Woudenberg wordt belicht bij de 
provincie, maar ook een gezonde leefomgeving in
een toenemende bevolkingsdichtheid. Vitaliteit 
houdt wat GBW betreft in dat een goede 
economie altijd samengaat met leefbaarheid en 
welbevinden.
Is het college voornemens om een soortgelijke 
brief te schrijven waarin u de provincie ook een 
inspirerende tekst aanlevert vanuit Woudenberg, 
maar dan op meerdere onderwerpen. GBW denkt 
hierbij aan de regionale energiestrategie 
(Woudenberg energieneutraal in 2050), de CO2 
reductie, zie wet op mobiliteit (80 % reductie in 
2050) en de stikstofreductie, zie stikstofwet (74 %
reductie in 2035).

3. Wat zou wat u betreft en mooie tekst kunnen 
zijn in het coalitieakkoord van de PS?

beleid verschil kan maken. Wij merken dat 
het unieke van de samenhang in 
Woudenberg als kern en als gemeente niet 
altijd direct duidelijk is voor derden en 
daarom soms ook tot misvattingen leidt. En 
dat betreft met name de in tekst benoemde 
hoofdpunten qua woningbouw, bedrijvigheid
en infrastructuur.

3 Op de meeste in de vragen benoemde 
vragen ervaringen wij geen grote 
knelpunten. Wij hebben dan ook beperkt tot
deze hoofdpunten om juist daar de nadruk 
op te leggen. Wij hebben voor deze richting 
gekozen juist op deze punten de raad zich 
hier duidelijk en regelmatig over heeft 
uitgesproken. Bij de Oplegger Structuurvisie
2019 en de diverse gezamenlijke moties 
over de N224 is sprake van breed draagvlak
en expliciet uitgesproken ambities door de 
gemeenteraad. met knelpunten in het 
provinciaal beleid.

Het staat u natuurlijk vrij om zelf namens de
GBW een tekstvoorstel te doen.

Inzake gezamenlijk onderzoek naar de 
verkeerssituatie N224

In de Gemeenteraad van april j.l. heeft het college
de gemeenteraad geïnformeerd dat samen met 
de gemeente Scherpenzeel en de provincies 
Gelderland en Utrecht onderzoek wordt gedaan 
naar de verkeerssituatie op de N224.

J. Westenberg, 
GBW

1. De definitieve onderzoeksvraag is nog 
niet bepaald. Op dit moment worden er 
ambtelijk gesprekken gevoerd over de 
definitieve uitvraag van het onderzoek, 
zodra deze bekend is zal deze gedeeld 
worden.

2. De afspraak is dat het project ambtelijk 
mede begeleid en ondersteund wordt, 
door de drie gemeenten en de 

Wethouder De Kruif | T. van Etten R. Schoorstra

13



Nr. | Vraag voor rondvraag Vraagsteller &
Fractie

Antwoord Portefeuillehouder | Behandelend ambtenaar

Op twitter geeft de Gedeputeerde Schaddelee 
van de provincie Utrecht recentelijk aan,  dat hij 
en Gedeputeerde Witjes van de provincie 
Gelderland van niets weten over een dergelijk 
onderzoek.
Tevens geeft Gedeputeerde Schaddelee aan dat 
een dergelijk onderzoek financieel onrealistisch is 
alsook niet haalbaar als gevolg van de stikstof-
crisis.

Vragen aan het college:
1. Hoe luidt de onderzoeksvraag welke door de 

gemeentelijke colleges geformuleerd is?
2. Welke concrete samenwerkingsafspraken zijn 

gemaakt tussen de colleges van de 
gemeenten Scherpenzeel , Renswoude en 
Woudenberg om te komen tot een dergelijk 
onderzoek en hoe luiden deze?

3. Op welke wijze heeft afstemming met de 
gedeputeerden van de provincies Utrecht en 
Gelderland plaatsgevonden wetende dat de 
N224 de primaire verantwoordelijkheid is van 
de provincies?

4. Wat is volgens het college de uitkomst 
geweest van deze afstemming en waaruit 
blijkt dat?

5. Waarom is het college, met het college van 
de gemeente Scherpenzeel en Renswoude, 
van oordeel dat een dergelijk onderzoek wel 
haalbaar is nu de provincies daarover een 
andere visie hebben en anders 
communiceren?

6. Kan het college de Raad informeren over het 
vervolgtraject en de stappen welke gezet 

provincies. Daar waar nodig tijdens het 
proces vindt afstemming met de 
betreffende portefeuillehouders plaats 
en worden de colleges betrokken.

3. N.a.v. de brief van de 3 gemeenten aan 
beide provincies (juli 2022) zijn er een 2-
tal ambtelijke overleggen geweest. In 
eerste instantie om de problematiek te 
bespreken en duidelijk te krijgen wat 
onderzocht zou moeten worden. Het 2e 
overleg om de concept onderzoeksvraag
te bespreken en te verfijnen. Waarna de
provincies deze eerste opzet verder 
uitwerken.

4. Deze afstemming heeft geleid tot een 
eerste opzet van de uitvraag.

5. In de ambtelijke overleggen hebben de 
provincies aangegeven het onderzoek te
financieren. Verder is aangegeven dat 
er in mei nog een formele brief komt 
van de gedeputeerden als formele 
reactie op de brief van de 3 gemeenten.
Deze zullen wij dan met u als raad 
delen. Inmiddels aan u verzonden en op 
de ingekomen stukken van mei de 
memo over het mobiliteitsonderzoek in 
het kader van de maatwerk afspraken.

6. Zodra de aanbesteding is afgerond en 
het onderzoek gestart wordt de raad 
geïnformeerd over de stappen en 
planning.

7. Vanuit de gemeente Renswoude is al 
gereageerd. Als gemeenten trekken we 
gezamenlijk op en is het niet nodig 
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gaan worden?
7. Heeft het college al contact gehad met de 

gedeputeerde Schaddelee n.a.v. zijn reactie 
op Twitter? Zo ja, wat was zijn reactie? Zo 
nee, gaat u dat op korte termijn doen?

8. Op welke wijze zal het college de Raad verder
informeren gelet op het belang voor onze 
inwoners en die van Scherpenzeel?

apart te reageren.
8. Zie punt 6, verder worden de 

eindresultaten van het onderzoek met 
de raad gedeeld.
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